
Kaposvár Megyei Jogú Város 
Roma Nemzetiségi Önkormányzata 
 

 
Jegyzőkönyv 

 
Amely készült Kaposvár Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Kaposvár, 
Fő u. 63. szám alatti hivatali helységében 2023. május 31. napján 8.30 órakor megtartott 
közmeghallgatásról.  
 
Jelen voltak: a csatolt jelenléti ív szerint. 
 
Kátai Attila elnök: Köszöntötte a megjelenteket. Elmondta, hogy minden évben tartani kell 
közmeghallgatást. Várta a megjelentek hozzászólását, észrevételét. 
 
Berényi László: Négy kérdést tett fel és egy javaslatot fogalmazott meg. 

1.) A Mária szobor mikor kerül a végleges helyére. 
2.) Mikor készül el a Nádasdi u. 84. szám alatti közösségi tér. 
3.) A civil szervezetek miként használhatják a Polgárok Házát. 
4.) A roma civil szervezetek munkáját továbbra is segíti-e a Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat. 
5.) Javasolta, hogy a tanfolyamokon a romák rézvételét segítse elő a Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat, illetve Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata. 
 
Rostás Árpád: Elmondta, hogy kb. 8 éve van egy alapítványa, melynek keretein belül 
támogatják a tehetséges roma származású gyermekeket. Szívesen ajánl fel 100.000.-Ft 
összeget a Roma Nemzetiségi Önkormányzat által szervezett táborra, illetve szívesen megy el 
foglalkozást is tartanai. Ő maga is tart táborokat, olyan gyermekeket vár, akik szívesen 
tanulják ki az asztalos szakmát. Kibontott, jó minőségű ablakokat, ajtókat adna a 
rászorulóknak, ha az Önkormányzat vállalná azok beépítését. Szívesen segítené, ha lennének 
ökölvívó gyermekek is. Jó lenne, ha az Önkormányzat segítségével ökölvívó szakosztály 
jönne létre.  
 
Laczkó László és Lászlóné: Elmondták, hogy unokájuk is bokszolt, szívesen segítenek ez 
ügyben, ha tudnak.  
 
Kátai Attila elnök: Köszönte a kérdéseket és a hozzászólásokat. Bízik benne, hogy a Mária 
szobor idén végre a végleges helyére kerül. A területen lakók szeretnék, ha egy játszótér 
épülne, szerinte azzal együtt lehetne a szobrot is kihelyezni. Víz már van a Nádasdi u. 84. 
szám alatti területen, folytatni kellene a munkálatokat. Bízik benne, hogy idén augusztusban 
már lehet ott rendezvényt tartani. A roma civil szervezetek számára továbbra is segítséget 
nyújtanak, amíg a nemzetiségi önkormányzat irodáját fenn tudják tartani. A tanfolyamokra 
vonatkozóan javasolta, hogy közösen keressék meg a Somogy Vármegyei Kormányhivatal 
Foglalkoztatási Főosztályát, hisz tudomása szerint a GINOP programok befejeződtek. 
Megköszönte Rostás Árpádnak a felajánlását, azt kérte, hogy ne pénzt adjon számukra, hanem 
pár napot töltsön el a táborukban, s ott biztosítson részükre jó kis programokat. 
 
Battyányi Beáta civil és roma referens: A Polgárok Házával kapcsolatos kérdésre 
válaszolva tájékoztatta Berényi Lászlót, hogy a Házban lévő irodák bérleti joga a 



közeljövőben meghirdetésre kerül, a programok tartására vonatkozóan emailben elküldi a 
jelenleg hatályos bérleti díjakat számára. (Időközben megtörtént.) 

Tájékoztatta Rostás Árpádot, hogy Kaposvár városban jelenleg is működik ökölvívó 
egyesület. 
 
 

K. m. f. 
 
 
Kaposvár, 2023. május 31. 
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